

SUPERIGHTS

KIDS & FAMILY ENTERTAINMENT

Superights picks up global rights to Emmy & Gooroo (52x11’).

Superights has inked a worldwide (excluding China and Spain) distribution deal with Chinese Left Pocket Studio and Spanish Tomavision SL for their gender neutral preschool series Emmy & Gooroo.

The 52 x eleven-minute series follows Emmy, a creative and resourceful 5-year-old girl, and her best friend Gooroo, a big, furry and huggable creature, in their daily adventures in the magic forest. Their world is full of fabulous beings, such as animals and plants that can talk, dance... and even cook! Every day brings a brand new and exciting challenge for Emmy and Gooroo to seek out and overcome in this inviting and inspiring world.

Emmy & Gooroo won the first prize of MIP Junior International Pitch 2014, as well as the International Kidscreen East Pitch-it Event. Now in production, the 52 episodes will be completed by fall 2017.

About the partners...

Left Pocket Studio is a company engaged in original animation production and full service based in Shanghai, China. The company has enjoyed significant, long-running partnership with Tomavision in Spain, as well as renowned studios in China, such as Disney. At present, EMMY&GOOROO has entered the stage of intensive production and ushered in the important co-producer in China, the partner of online video platform – Youku Tudou.

Youku Tudou Inc. (NYSE: YOKU) is a leading entertainment and media company committed to building an expansive multi-screen entertainment and media ecosystem for the global Chinese audience held by China’s most successful commercial platform Alibaba, a well-known company listed in NYSE, attaining the extending effect of brand and business combination.

Tomavision is a company located in Barcelona who develops, produce and co-produce children content for the global market.

More information: emmyandgooroo.com

--

Superights acquiert les droits de distribution internationale de Emmy & Gooroo (52x11’)

Superights vient de prendre les droits monde (hors Chine et Espagne) de la série préscolaire Emmy & Gooroo (52x11’) produite par le duo sino-espagnol Left Pocket Studio et Tomavision SL.

Les 52 épisodes suivent les aventures de Emmy, petite fille de 5 ans, créative et ingénieuse, et de son meilleur ami, Gooroo, créature géante tout en poils et en douceur dans leurs aventures quotidiennes dans la forêt magique. Leur univers est constitué d’êtres merveilleux, d’animaux et de plantes qui chantent, dansent... et parfois même cuisinent !

SUPERIGHTS INVEST

SAS au capital de 1 659 800 € - RCS Paris : 790 130 330 – N° TVA intracommunautaire/VAT number : FR 62 790 130 330
Siège social/Registered office : 10 Rue De Penthièvre 75008 Paris France – Correspondance/Land mail address : 13 rue Keller 75011 Paris France
Tel : +33 (0)516 500 016 - e-mail : superights@superights.net
www.superights.net

Chaque jour apporte un nouveau défi excitant à surmonter dans un monde charmant et attractif.

Le projet avait gagné le premier prix au Mip Junior International Pitch ainsi que le prix du meilleur pitch au Kidscreen East International en 2014. Actuellement en production, les 52 épisodes seront disponibles à l'automne 2017.

A propos des partenaires...

Left Pocket Studio est une société de service et de production d'animation basée à Shanghai (Chine). Forte d'une longue relation avec le studio espagnol Tomavision, elle a également collaboré avec des studios de renommée internationale tels que Disney. La série est actuellement en production pour Youku Tudou, leader sur le marché des media et de l'entertainment chinois dont l'ambition est de construire un écosystème multi-écran pour le géant asiatique Alibaba, côté à la bourse de New-York.

Basée à Barcelona, Tomavision est une société qui développe, produit et coproduit des contenus pour enfants à dimension internationale.

Pour plus d'informations: emmyandgooroo.com